



HONG KONG CHINESE LADY GOLFERS ASSOCIATION LIMITED

香港華人女子高爾夫球總會有限公司

Membership Application Form For Junior Member  
青少年會籍申請表格

Objectives:

1. Promote golf amongst ladies of all nationalities.
2. Organize annual golf tournament.
3. Golfing at different golf courses in Hong Kong, China and overseas.
4. Improve golf game for the young generation.

Criteria:

1. All interested parties are welcomed.
2. No golfing handicap requirement.
3. a. No Entry Fee is required.  
b. An initial Administration Fee of **HK\$600.00 for Two years**. (1<sup>st</sup> Jan \_\_\_\_\_ to 31<sup>st</sup> Dec \_\_\_\_\_)  
c. Cheque should be crossed and made payable to "Hong Kong Chinese Lady Golfers Association".
4. **The Proposer must be a current HKPGA member and Seconder must be a current HKCLGA lady member.** The application is subject to the Committee's approval. The Committee reserves the right to reject applications for membership at the Committee's absolute discretion.
5. Please attach two 1-1/2" x 2" size recent photograph with the application form together with a copy of your ID Card/Passport and post to:  
Membership Committee  
Hong Kong Chinese Lady Golfers Association  
4E Southorn Mansion, 1 Luard Road, Wanchai, Hong Kong
6. Junior membership will be lapsed when the junior reach the age of 18 years.
7. Written consent by Parent / Guardian

主旨:

推廣國際化女子高爾夫球運動  
舉辦定期高爾夫球賽  
在本地或海外之球場舉辦高球活動  
推動年青一代之高爾夫球運動

入會辦法:

1. 不同國籍之女士
2. 不限讓桿數
3. a) 免入會費  
b) **行政費每兩年 HK\$600**  
c) 劃線支票付 "Hong Kong Chinese Lady Golfers Association"
4. 提名人必須是香港註冊高球教練。贊同人必需為本會之成人女子會員，最終之入會批核，將由委員會作出決定。
5. 連同申請表須附上相片兩張 (1.5" x 2")、身份證明文件之副本，郵寄往：香港華人女子高爾夫球總會。  
(地址：香港 灣仔 盧押道一號 修頓大廈 4 樓 E 室)
6. 青少年會籍將於 18 歲自動取消
7. 必須由家長同意及簽署作實